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Dnr  301 - 013 - 2005 
 
Sammanträdesdag    25 januari 2005 

 
 
 Till 
 Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 
 
 
 
 

Yttrande över Hässelby Sportklubbs ansökan om medel från 
”Handslaget”, Stockholms Idrottsförbund, för utveckling av Hässelby 
Idrottsplats med allvädersbanor 
__________________________________________________________ 
 
1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande till 

Stockholms Idrottsförbund avseende Hässelby Sportklubbs ansökan om medel från 
”Handslaget”, för utveckling av Hässelby Idrottsplats med allvädersbanor. 

 
2. Stadsdelsnämnden anser att det är en mycket angelägen satsning att förse Hässelby 

Idrottsplats med allvädersbanor, då tillgång till ett åretruntnyttjande möjliggör en 
kraftigt ökad aktivitet och social samvaro för barn och ungdom i området (sju 
skolor och 7.600 barn och ungdom i åldrarna 6 – 24 år, boende i Hässelby).  

 
 
 
Anders Meuller 
stadsdelsdirektör 
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Elisabeth Dérantz                                        Sven-Göran Södergren 
avdelningschef                                             avdelningschef  
Barn, ungdom och skola Stadsdelsmiljö och Teknik 
 
 
 
Sammanfattning 
 
Förvaltningen ställer sig positiv till ansökan från Hässelby Sportklubb angående medel 
från Stockholms Idrottsförbund ”Handslaget” för utveckling av Hässelby Idrottsplats 
med allvädersbanor.  
Förvaltningen förordar att stadsdelsnämnden godkänner redovisningen. 
 
_____________________________________________________________________ 
Bilagor:    1 Riktlinjer för handslaget. 
               2 Ansökan från Hässelby Sportklubb 
 
 
 
 
Bakgrund 
 
Förvaltningen har informerats av Hässelby Sportklubb om ansökan för anläggning av 
allvädersbanor på Hässelby idrottsplats. Förvaltningen ser mycket positiva effekter av 
denna insats och ställer sig positiv till ansökan. 

 
 
Ärendets beredning 
 
Ärendet har beretts inom avdelningen för Stadsdelsmiljö och teknik i samarbete med 
avdelningen för Barn, ungdom och skola. 
 
 
Förvaltningens redogörelse 
 
Hässelby Idrottsförening har en aktiv ungdomsverksamhet i stadsdelen.  
Klubbens breda verksamhet lokalt med stor tyngd på ungdoms- och juniorsidan skall 
uppmuntras, även klubbens seniorverksamhet är en inspiration för de yngre. 
 
Anläggningen nyttjas mycket av skolorna i stadsdelen. Med allvädersbanor skulle 
nyttjandet av idrottsplatsen kunna utökas, för att kunna bli ett idrottsligt och socialt 
träffcenter året runt, även under barnens och ungdomarnas fritid. 
 
Förvaltningen anser att satsningar som gynnar barn och unga skall prioriteras, och 
ställer sig därför positiv till ansökan om allvädersbanor via ”Handslaget”. 
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